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OSNOVNA ŠOLA ŽIRI 

Svet Osnovne šole Žiri in VVE 

 

 

 

Z A P I S N I K 
 

8. seje Sveta Osnovne šole Žiri in VVE, ki je potekala v četrtek, 14. marca 2024,  

s pričetkom ob 18.30 v novi zbornici šole. 

 

Prisotni:  
Člani Sveta Osnovne šole Žiri in VVE (v nadaljevanju Svet šole): 

Vida Pondelek, Maja Justin Jerman, Polona Mohorič Poljak, Tanja Ficko Trček, Tina Filipič, 

Polona Burnik, Petra Cankar, Jerneja Likar, Nastja Šink. 

 

Opravičeno odsotna: Andraž Tušek, Matija Podobnik. 

Vabljeni: Marijan Žakelj, Andreja Oblak Kavčič, Katarina Primožič, Marja Istenič. 

 

Zapisnikarica: Damijana Jesenko Capuder 

 

 

K 1. točki dnevnega reda:  

Pregled prisotnosti in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila predsednica Sveta šole, Vida Pondelek. Prisotnih je bilo 9 članov, ugotovljena je 

bila sklepčnost. Predsednica je povedala, da se seja snema za potrebe zapisnika. 

 

 

K 2. točki dnevnega reda:  

Sprejem dnevnega reda 8. seje 

 

Predlagan dnevni red 8. seje: 
 

1. Pregled prisotnosti in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Sprejem dnevnega reda 8. seje. 

3. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 7. seje z dne 28. 9. 2023. 

4. Obravnava in sprejem Letnega poročila za šolo in VVE za leto 2023. 

5. Obravnava in sprejem Finančnega načrta za leto 2024. 

6. Napredovanje ravnatelja v naziv 

7. Razno. 

8. Ocenitev delovne uspešnosti ravnatelja za leto 2023. 

Svet šole je soglasno sprejel 

SKLEP št. 8-1: Svet osnovne šole Žiri in VVE sprejme predlagani dnevni red 8. seje.  
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K 3. točki dnevnega reda:  

Potrditev zapisnika 7. seje z dne 28. 9. 2023, realizacija sklepov 
 Zapisnik 7. seje je bil priložen vabilu. Objavljen je tudi na spletni strani šole.  

 

Svet šole je soglasno sprejel 

SKLEP št. 8-2: Svet osnovne šole Žiri in VVE potrdi zapisnik 7. seje z dne 28. 9. 2023.  

 

 

K 4. točki dnevnega reda: 

Obravnava in sprejem Letnega poročila za šolo in VVE za leto 2023 

 Gradivo je bilo priloženo vabilu. 

 

Besedo je prevzel ravnatelj, Marijan Žakelj in na kratko povzel: 

- realizacija pouka je bila pri vseh predmetih na ravni šole 100%, realizacija razširjenega 

programa za izbirne predmete 101%, za neobvezne izbirne predmete 98%,  za interesne 

dejavnosti pa 96%; 

- z izvedbo zimske šole v naravi smo imeli težave. Ker v  rezerviranemu terminu ni bilo snega 

smo jo prestavili na kasnejši čas in jo izvedli z dnevnim obiskom smučišča na Cerknem; 

- v letu 2023 smo ponovno pridobili naziv Kulturna šola in naziv Planetu prijazna šola; 

- pri nacionalnem preverjanju znanja, ki so ga opravljali učenci šestih in devetih razredov, 

smo bili pri vseh predmetih, razen angleščine, nad slovenskim povprečjem. V devetem 

razredu je bilo preverjanje iz fizike, rezultat je bil kar 13,37% nad slovenskim povprečjem; 

- pri investicijah in nabavi osnovnih sredstev smo realizirali vse kar nam je bilo odobreno s 

strani občine. 

 

Ker na povedano ni bilo vprašanj, je besedo prevzela pomočnica ravnatelja v vrtcu, Andreja Oblak 

Kavčič in poročala o delu v vrtcu: 

- v letu 2023 so izvedli vse dejavnosti in projekte, ki so bili načrtovani v letnem načrtu vrtca; 

- otroke so spodbujali k dobrodelnosti. Izvedli so otroški bazar, kjer so otroci svoja premajhna 

oblačila prinesli in podarili mlajšim otrokom. Na Miklavževem sejmu so zbrali 215 € in jih 

namenili v šolski sklad; 

- velik poudarek so dali na razvoj govora in govoril, ker še vedno opažajo primanjkljaje in 

ker je trend priseljevanja tujcev v naš kraj in s tem tudi otrok v vrtec povečan. Kar 10% vseh 

otrok v vrtcu je priseljencev, zato učiteljica iz šole in vzgojiteljica iz vrtca za te otroke 

tedensko izvajata tečaj slovenščine; 

- pri prednostnih nalogah so poleg socializacije, gibanja in ekologije dali poudarek  empatiji. 

V projektu Empatija in moč sočutja v medsebojnih odnosih izvajajo veliko dejavnosti, tudi 

hospitacije, da poskušajo stvari izboljšati;  

- sodelujejo z okoljem, z društvi v kraju, medgeneracijsko tudi z domom starejših Senecura, 

izvajajo delavnice, igre z upokojenci, ki prihajajo v vrtec, tradicionalno prepevajo 

starostnikom pod okni pred novim letom, sodelujejo tudi z vrtcem pri Sv. Ani, z zobno 

preventivo, zdravstveno vzgojo, ... 

- vsi cilji zastavljeni v Letnem delovnem načrtu so bili v celoti izvedeni; 

- od projektov je izpostavila gozdno pedagogiko preko mreže gozdnih vrtcev in šol. Izkazala 

se je kot primer dobre prakse, ko otroci dnevno krepijo veščine in se izkustveno učijo na 

zunanjih površinah.  

 

Na poročilo ni bilo vprašanj in pripomb. 
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Obrazložitev k finančnemu poročilu za šolo in VVE za preteklo leto je podala računovodkinja, 

Katarina Primožič.  

V letu 2023 beležimo pozitivni poslovni izid. Izpostavila je, da je na priporočilo revizorja v poročilo 

dodala tabelo prihodkov in odhodkov, ki je bila v prejšnjih letih samostojen izpis. Večjih posebnosti 

v l. 2023 ni bilo, zato tudi indeksi primerjav s preteklim letom ne kažejo večjih odstopanj. 

 

Finančnemu poročilu je bilo dodano tudi Inventurno poročilo o popisu osnovnih sredstev, drobnega 

inventarja, denarnih sredstev, terjatev in obveznosti ter sredstev v upravljanju na dan 31. 12. 2023  

in Finančno poročilo šolskega sklada za leto 2023. 

 

Drugih vprašanj in pripomb na podana poročila ni bilo. 

 

Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 8-3: 

Svet osnovne šole Žiri in VVE sprejme Letno poročilo za šolo in VVE za leto 2023 skupaj s 

prilogami. 

 

 

K 5. točki dnevnega reda:  

Obravnava in sprejem Finančnega načrta za leto 2024 

 Gradivo je bilo priloženo vabilu. 

 

Ravnatelj je omenil kadrovske zadeve in izpostavil, da imamo s pridobivanjem kadrov vse več težav. 

Imamo nekaj daljših bolniških odsotnosti med čistilkami in učiteljico kemije. Med šolskim letom je 

težko zagotoviti učitelja za nadomeščanje. V prihodnosti bo kar nekaj upokojitev, tako da se bomo 

s prihodnjim šolskim letom soočali z novimi zaposlitvami oziroma pomanjkanjem kadra. Ob koncu 

šolskega leta se bodo namreč upokojile tri učiteljice in hišnik, dve učiteljici pa še do konca 

koledarskega leta. Pri kadrovskem načrtu smo vezani na ministrstvo in občino. 

 

V  prihodnjem šolskem letu bomo imeli le dva oddelka prvošolčkov. 

 

Naš predlog za nabavo osnovnih sredstev in vzdrževanja za leto 2024 je bil 24.000 €, občina pa 

nam je v proračunu namenila 11.800 €, tako da smo Finančni načrt uskladili z občinskim 

proračunom.  

Sklep o financiranju dejavnosti, ki ga prejmemo z ministrstva je osnova za zaposlovanje v šoli. 

Ravnatelj je dodal da z občine še nismo prejeli podpisane sistemizacije za šol. leto 2023/2024. 

Poslovanje našega zavoda vsako leto pregleda tudi zunanji revizor. 

 

Na podano razlago ni bilo vprašanj in pripomb. 

 

Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 8-4: 

Svet osnovne šole Žiri in VVE sprejme Finančni načrt za leto 2024. 

 

 

K 7. točki dnevnega reda:  

Razno 

Ravnatelj je razložil težave, ki jih imamo s financiranjem varstva vozačev. Gre za nadstandardni 

program, ki ga financira občina. Občina je sredstva namenjena za varstvo vozačev zmanjšala. 
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Na delovnem mestu, ki je bilo sistemizirano, smo imeli zaposleno učiteljico za nedoločen čas. Ne 

moremo se primerjati z drugimi občinami, ki imajo varstvo urejeno drugače. Podan je bil predlog 

da se učitelje razporedi v oddelek varstva vozačev, opravljene ure pa upošteva v tretji steber ali pa 

da se jim plača nadurno delo.  

Ravnatelj je povedal, da mu je žal, da se zadeve rešujejo po medijih. Po spletu krožijo različne 

informacije in izračuni, ki niso verodostojni in poudaril, da občina vsak mesec od šole prejme 

izračune, kjer so stroški prikazani razčlenjeno po postavkah.  

Učitelji imajo z individualnim letnim delovnim načrtom, ki ga določijo ob začetku šolskega leta, že 

načrtovano delovno obveznost. Razložil je, da je tretji steber obveznost, ki jo učitelj mora opraviti 

da nadomesti dneve, ki jih porabi med počitnicami. Učiteljev zato ne moremo dodatno 

obremenjevati. Letos se soočamo s povečanim številom bolniških odsotnosti, kar pomeni tudi več 

nadomeščanj. Trenutno imamo varstvo vozačev rešeno do konca šolskega leta. Z novim šolskim 

letom bomo ure učiteljev lahko razporedili drugače. 

 

Predstavnica občine je povedala, da še vedno pogreša številke in konstruktivno komunikacijo. 

Pričakuje argumente in številke,  z razlago da se z odobrenim denarjem varstva res ne da zagotoviti.  

 

Predstavnica staršev je izpostavila odnos otrok do drugačnih oseb in predlagala, da bi se otroci in 

starši s tematiko seznanili preko izobraževanj in delavnic.  

Predstavnica zaposlenih, ki je tudi svetovalna delavka je povedala, da imamo na temo sprejemanja 

različnosti že nekaj let delavnice, akcije, predavanja. Otroci različnost sprejemajo, problem pa je v 

okolju in starših, kjer bo potrebno še veliko dela. Ravnatelj je dodal, da šola do problematike ni 

ravnodušna.  

 

Pod točko Razno ni bilo drugih vprašanj in pobud.  

 

 

K 6. točki dnevnega reda:  

Napredovanje ravnatelja v naziv 

Predsednica je povedala, da ima ravnatelj izpolnjene pogoje za napredovanje v naziv višji svetnik 

po posebnih pogojih, opredeljenih v 29. členu Prehodnih in končnih določb spremenjenega 

Pravilnika o napredovanju zaposlenih v vzgoji in izobraževanju v nazive, ki je stopil v veljavo s 

1.9.2023. Po teh določbah lahko v naziv višji svetnik napreduje strokovni delavec, pomočnik 

ravnatelja, ravnatelj ali direktor, ki ima naziv svetnik najmanj pet let in ima najmanj 35 let delovne 

dobe.  

Predlog za napredovanje v naziv predlaga svet šole v soglasju z ravnateljem. Mnenje o utemeljitvi 

ocene delovne uspešnosti ravnatelja pa mora podati tudi Zavod Republike Slovenije za šolstvo, 

območna enota iz Kranja, kamor bomo poslali zaprosilo. Finančno bi se napredovanje poznalo šele 

ob vrnitvi ravnatelja na prejšnje delovno mesto. 

 

Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 8-5: 

Svet osnovne šole Žiri in VVE sprejme sklep, s katerim predlaga ravnatelja OŠ Žiri, Marijana 

Žaklja za napredovanje v naziv višji svetnik.  

 

 

K 8. točki dnevnega reda:  

Ocenitev delovne uspešnosti ravnatelja v letu 2023 

Vabilu je bilo priloženo Poročilo ravnatelja o izpolnitvi programa za leto 2023 in pojasnila pri 

ugotavljanju redne delovne uspešnosti ravnateljev. Predsednica je prebrala okrožnico ministrstva. 
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Od julija 2020 se ponovno uporabljajo odločbe glede izplačila redne delovne uspešnosti ravnatelja. 

Za delovno uspešnost se lahko določi najmanj 2% in največ 5% njegove osnovne plače. Glede na 

izjemne razmere v letu 2023, ministrstvo svetom zavodov priporoča, da za delovno uspešnost 

ravnatelja namenijo 5% letne mase njihove osnovne plače. 

 

Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 8-6: 

Za redno delovno uspešnost ravnatelja za leto 2023 se Marijanu Žaklju nameni 5% njegove 

letne mase osnovne plače. 

 

Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 8-7: 

Po izvedeni oceni je bilo ugotovljeno, da je ravnatelj, Marijan Žakelj dosegel 100 % vrednosti 

meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost v letu 2023.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.30. 

Žiri, 29. 3. 2024 

 

 

 

Zapisala:       Predsednica Sveta OŠ Žiri in VVE: 

Damijana JESENKO CAPUDER    Vida PONDELEK 


